
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Skarg , Wniosków i Petycji

Protokół Nr 14/7/2021

Obrady rozpoczęto 17 września 2021 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 14:00 tego samego
dnia .

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków.

Obecni:
1. Michał Cichocki
2. Marian Król
3. Jarosław Lasota
4. Danuta Leśniewicz

5. Robert Plech

Posiedzenie otworzył obradom przewodniczył Marian Król - Wiceprzewodniczący

Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

WiceprzewodniczącyKomisji Marian Król stwierdził, że porządek obrad został przekazany
radnym wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu komisji.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (3)
Michał Cichocki, Marian Król , Danuta Leśniewicz

NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Robert Plech

Poniższy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Podjęcie uchwał Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie:

a. zaopiniowania skargi na działalność dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Etola"
w Rudzie Pilczyckiej , przekazanej przez Wojewodę Świętokrzyskiegow dniu 14.01.2021
r.,

b. zaopiniowania skargi Polskiej Federacji Związkowej Pracowników Socjalnych i Pomocy
Społecznej, na działalność dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie
Pilczyckiej z dnia 26 lipca 2021 roku.
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4. Analiza oraz zaopiniowanie skargi na działalność dyrektora Domu Pomocy Społecznej

"Etola" w Rudzie Pilczyckiej , przekazanej przez Wojewodę Świętokrzyskiego w dniu
10.09.2021 r.

5. Sprawy różne .

Ad.3.
Podjęcie uchwał Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie:

a) zaopiniowania skargi na działalność dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie
Pilczyckiej, przekazanej przez Wojewodę Świętokrzyskiegow dniu 14.01.2021 L,

Wiceprzewodniczący Komisji Marian Król poinformował, że zgodnie z przyjętym

na ostatnim posiedzeniu stanowiskiem komisji został przygotowany projekt uchwały

o uznaniu skargi za częściowo zasadną. Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały komisji
w sprawie zaopiniowania skargi na działalność dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Etola"
w Rudzie Pilczyckiej , przekazanej przez Wojewodę Świętokrzyskiegow dniu 14.01.2021 L

Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący Komisji Marian Król poddał pod głosowanie

przedmiotowy projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały komisji w sprawie zaopiniowania skargi na działalność dyrektora Domu
Pomoc y Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej z dnia 14.01.2021 L

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (3)
Michał Cichocki, Marian Król , Danuta Leśniewicz

NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Robert Plech

Komisja podjęła Uchwałę Nr XIV/7/202] w sprawie zaopiniowania skargi na działalność

dyrektora Domu Pomocy Społecznej"Etola" w Rudzie Pilczyckiej z dnia 14.01.2021 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

b) zaopiniowania skargi Polskiej Federacji Związkowej Pracowników Socjalnych i Pomocy
Społecznej, na działalność dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej
z dnia 26 lipca 2021 roku.

Wiceprzewodniczący Komisji Marian Król stwierdził, że przedmiotowa skarga była

omawiana i w wyniku głosowania uznana została za zasadną. Dodał, że projekt uchwały

członkowie komisji otrzymali .

W dyskusji wzięli udział:

Radny Michał Cichocki oznajmił, że do projektu uchwały nie ma uwag, natomiast będzie

głosował "przeciw", ponieważ uważa, że dyrektor ma prawo do podejmowania decyzji
dotyczących obsługi prawnej.
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Wiceprzewodniczący Komisji Marian Król stwierdził, że wszystkie opinie wypracowane
przez komisję zostaną przekazane pod obrady Rady Powiatu , która ostatecznie podejmie
uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi. Dodał, że jego zdaniem dyrektor jednostki winien
ważyć to, co robi, aby nie narażać finansów publicznych na straty.

Radny Michał Cichocki zwrócił uwagę, że zgadza się , ale od oceny pracy dyrektora jest
Zarząd Powiatu, który analizuje wydatki i ich zasadność i uważa, że te wydatki są zgodne
z prawem i nie powinny być przedmiotem skargi.

Wiceprzewodniczący Komisji Marian Król stwierdził, że on ma inne zdanie.

Na tym dyskusjęzakończono.

WiceprzewodniczącyKomisji poddał pod głosowanie projekt uchwały .

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały komisji w sprawie zaopiniowania skargi Polskiej Federacji Związkowej

Pracowników Socjalnych i Pomocy Społecznej , na działalność dyrektora Domu Pomocy
Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej z dnia 26 lipca 2021 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (1)
Marian Król
PRZECIW (1)
Michał Cichocki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Danuta Leśniewicz

NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Robert Plech

Komisja podjęła Uchwałę Nr XIV/B/2021 w sprawie zaopiniowania skargi Polskiej
Federacji Związkowej Pracowników Socjalnycli i Pomocy Społecznej, na działalność

dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej z dnia 26 lipca 2021
roku.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

AdA.
Analiza oraz zaopiniowanie skargi na działalność dyrektora Domu Pomocy Społecznej

"Etola" w Rudzie Pilczyckiej , przekazanej przez Wojewodę Świętokrzyskiego w dniu
10.09.2021 r.

Wiceprzewodniczący Komisji Marian Król stwierdził, że skargę Państwo Radni otrzymali,
a następnie otworzył dyskusję.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Michał Cichocki stwierdził, że aby rozpatrzeć przedmiotową skargę należy zapoznać

się z wyjaśnieniami dyrektora. Zapytał czy w dniu dzisiejszym jest dostępna Pani Dyrektor,
ponieważ chciałby, aby się ustosunkowała do zarzutów zawartych w skardze.
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Wiceprzewodniczący Komisji Marian Król odpowiedział, że nie zapraszał na posiedzenie
dyrektora, ponieważ nie widział takiej potrzeby.

Radny Michał Cichocki zwrócił uwagę, że nie musi być obecna na pos iedzeniu, ale powinna
złożyć wyjaśnienia.

WiceprzewodniczącyKomisji Marian Król oznajmił, że w momencie, kiedy zapoznał się

ze skargą poprosił, aby na podstawie skargi i dokumentów, jakie zostały załączone radca
prawny wydał opinię, czy dyrektor miał prawo odmówić wydania pensjonariusza, czy nie
miał prawa. Dodał, że nie otrzymał pisma na ten temat, natomiast radca prawny zasugerował,

że dyrektor powinien złożyć wyjaśnienia. Zapytał czy wszyscy zgadzają się , aby
wystosowane zostało pismo do Pani Dyrektor w celu złożenia pisemnych wyjaśnień.

Wobec braku uwag Komisja zaakceptowała propozycję WiceprzewodniczącegoKomisji.

Ad.5.
W sprawach różnych głos zabrali:

Wiceprzewodniczący Komisji Marian Król odczytał stanowisko Zarządu Powiatu z dnia
15 września 2021 roku w sprawie anonimowej skargi przekazanej przez Wojewodę

Świętokrzyskiego.

Pismo stanowi załącznik do protokołu.

Radny Michał Cichocki oznajmił, że w jego ocen ie niezależnie czy jest anonimowe, czy nie
to pismo powinno być rozpatrzone.

Wiceprzewodniczący Komisji Marian Król zwrócił uwagę, że na komisji spoczywa
obowiązek zajęcia się sprawą. Dodał, że otrzymał informację od mieszkańców osiedla Jana
Pawła II, że są zbulwersowani, ponieważ do tej pory niezorganizowane zostało spotkanie,
o którym rozmawiali.

Radny Michał Cichocki podkreślił, że błąd jest w planie zagospodarowania przestrzennego,
dlatego powinni swoje uwagi zgłaszać do Burmistrza Miasta i Gminy Końskie celem zmiany
planu zagospodarowania przestrzennego. Natomiast zgadza się z tym, aby członkowie

komisji spotkali się z mieszkańcami .

Radna Danuta Leśniewicz oznajmiła, że popiera pomysł zorganizowania spotkania
z mieszkańcami osiedla, ale jej zdaniem zaproszenie powinno zostać również skierowane
do Burmistrza Miasta i Gminy Końskie.

Wiceprzewodniczący Komisji Marian Król reasumując stwierdził , że na posiedzenie
Komisji należy zaprosić przedstawicieli mieszkańców osiedla, Gminy Końskie oraz Starostwa
Powiatowego - organu wydającego decyzję.

Na tym dyskusję zakończono.

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Komisji podziękował

za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.
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Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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